
Mötesanteckningar från bastukvällen 2016-03-14 

Protokoll årsmötet 

Sittande ordförande Rainer och v. sekr Krister valdes att hålla i mötet. 

Dagordningen godkändes. 

1. Diskussion om kommande aktiviteter: Centralbadet är en populär aktivitet som gärna kan 

återkomma. Vinprovarkvällen är redan beslutad till den 8 april. Lasse Lind har besöket på 

Solvalla att planera in, vi avvaktar förslag på datum för besöket. Detta är också tänkt som en 

aktivitet med våra damer i sällskap. Rolle tog upp möjligheten till ett återbesök på SVT och 

återkommer med förslag. Torsten nämnde en tidigare lista över aktiviteter, kanske någon 

som kan hitta den. 

2. Golffrågor: Vi fortsätter med gällande spelordning under nästa säsong. En nyhet blir ett 

cupspel, som vi kommer att spela en gång under hösten. Samtliga deltager. Vi börjar med att 

lotta åttondelsfinalerna och spelar vidare ner till finalspel. 

3. V75 spelet: Enligt redovisning kvarstår 300 kr. Allt satsas på nästa spel. 

4. Bastuvännernas ekonomi: Att överföra från 2015, summa 1122 kr, tillkommer årsavgift för 

2016, 1900 kr. Summa kassa 2016, 3022 kr. Kostnader för maten denna kväll bokförs på 

klubbkassan. På önskemål av KEA beslöts att gamla kvitton kan slängas. 

5. Hemsidan: KEA har fyllt hemsidan till bredden och vill överföra protokoll äldre än ett år och 

evenemang till fliken Arkiv. Torsten frågar om inte protokoll kan sändas med mejl. KEA kan 

med ett mejl lägga en länk till att öppna protokoll. 

6. Val av ledningsgrupp och programkommitté: Sittande ledningsgrupp omvaldes. Lasse 

Oddsberg önskade ett bättre samarbete inom programkommittén, kände sig lite utanför vid 

redan lagda beslut. Hela gänget kom överens om att ändra på arbetsordning och därmed så 

fortsätter Lasse i gruppen. 

7. Motioner: Lasse Lind och Rolle lämnade in en motion där man vill utöka bastugänget med 2 

nya medlemmar. Rainer refererade till föregående årsmötesprotokoll, där det fastslagits att 

vi skall vara 19 medlemmar. Beslutet står fast. För att undvika oklarheter framöver om någon 

av medlemmarna skall ersättas, beslutades att Torsten tar fram ett förslag till stadgar för 

bastugänget, som bl.a. skall klargöra hur detta skall gå till. Stadgarna skall anpassas till vår 

lilla verksamhet. Torsten kan presentera stadgarna vid första bastuträffen i höst, den 10 

oktober. 

Övriga anteckningar 

Golfkvällen gav inga höga resultat, max 3 p, från Lasse Lind, Krister, Bernte och Arne A. Ett 

glädjeämne, ingen nolla i protokollet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       
Lasse Lind, en av dagens vinnare                    Matgruppen bjöd på pytt i panna med stekta ägg  



När bastubad och golf var avklarade, väntade den traditionella måltiden knuten till årsmöteskvällen. 

Matgruppen var förberedda med en Jäger vid entrén, som Lasse Lind ordnat. Vi bjöds på pytt i panna 

med stekta ägg. Som tillbehör rödbetor och Britts lingonsylt från Dalarna. Drycken bestod av öl och 

snaps. 

Till kaffet en Toscakaka också bakad av Britt, som tackades för sina bidrag med en knippa 

vårtulpaner. Whiskyn hade Arne Broberg ordnat.  

         

 

 

 

 

 

 
Vi skålade och hurrade för vår kassör.         Arne A. tar emot anmälningar till vinprovningen 

Tack hela matgruppen för ett perfekt arrangemang. 

Vid pennan 

V.sekr  Krister 

 

 


